

31 July 2026

31 يوليو 2026

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

المحترمين

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال

إدارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد

Subject: Disclosure – Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) – ADX Operational Procedures and Implementation Stages – Letter from Abu Dhabi Power Corporation

الموضوع: إفصاح – الاستحواذ الإلزامي – الإجراءات التشغيلية والمراحل التنفيذية المتعلقة بسوق أبوظبي للأوراق المالية – خطاب من شركة "مؤسسة أبوظبي للطاقة"

Abu Dhabi National Energy Company PJSC (TAQA) has been informed by Abu Dhabi Power Corporation PJSC (AD Power), which owns 98.12% of the shares in TAQA, of the matters set out in the attached letter regarding the Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) – ADX operational procedures and implementation stages. TAQA is forwarding the attached letter on behalf of AD Power in accordance with applicable disclosure obligations.

نود في شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة)، إفادتكم أنه تم إعلامنا من قبل شركة "مؤسسة أبوظبي للطاقة" ش.م.ع (مؤسسة أبوظبي للطاقة)، التي تمتلك 98.12% من الأسهم في شركة "طاقة"، بالمسائل الواردة في الخطاب المرفق بشأن الاستحواذ الإلزامي، والإجراءات التشغيلية والمراحل التنفيذية المتعلقة بسوق أبوظبي للأوراق المالية. ونرفق لعنايتكم الخطاب المذكور أعلاه نيابةً عن "مؤسسة أبوظبي للطاقة"، تنفيذاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

Yours faithfully,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad Adnan Sharafi

Secretary to the Board of Directors

محمد عدنان شرفي

أمين سر مجلس الإدارة

Classification: Public

31 July 2026

التاريخ: 31 يوليو 2026

The Board of Directors

Abu Dhabi National Energy Company PJSC
(TAQA)
Abu Dhabi, UAE

السادة/ مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع
(طاقة)
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) of Shares of Abu Dhabi National Energy Company PJSC (TAQA) – ADX Operational Procedures and Implementation Stages

الموضوع: الاستحواذ الإلزامي على أسهم شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة) – الإجراءات التشغيلية والمراحل التنفيذية لسوق أبوظبي للأوراق المالية

We refer to the instructions received by Abu Dhabi Power Corporation PJSC (the **Acquirer** or **AD Power**) from the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) regarding the operational procedures and implementation stages adopted by ADX for execution of the Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) by AD Power of all shares of Abu Dhabi National Energy Company PJSC (**TAQA** or the **Company**) not already owned by AD Power (the **Relevant Shares**), further to the Compulsory Acquisition issued by AD Power on 12 June 2026 to the remaining shareholders of TAQA (the **Relevant Shareholders**). The contents of the ADX instructions are summarised below, and we kindly request you to arrange for the contents of this letter to be communicated to the shareholders of TAQA in accordance with the applicable disclosure requirements.

نشير إلى التعليمات الصادرة لمؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع (المستحوذ أو مؤسسة أبوظبي للطاقة) من سوق أبوظبي للأوراق المالية (السوق) بشأن الإجراءات التشغيلية والمراحل التنفيذية المعتمدة من السوق لتنفيذ الاستحواذ الإلزامي من قبل مؤسسة أبوظبي للطاقة على جميع أسهم شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة أو الشركة) غير المملوكة لمؤسسة أبوظبي للطاقة (الأسهم المعنية)، وذلك عطفاً على إشعار الاستحواذ الإلزامي الصادر من مؤسسة أبوظبي للطاقة بتاريخ 12 يونيو 2026 إلى باقي مساهمي طاقة (المساهمون المعنيون). وفيما يلي ملخص بتعليمات السوق، وعليه نرجو منكم التكرم باتخاذ ما يلزم لإحاطة مساهمي طاقة بمحتوى هذا الكتاب وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

First: Suspension of Trading of TAQA Shares and Last Trading Day

أولاً: تعليق تداول أسهم شركة طاقة وآخر يوم للتداول

Pursuant to Chapter One, Article (10), Clause (10) of the ADX Rulebook, trading in TAQA's shares will be suspended effective Friday, 7 August 2026. Accordingly, Thursday, 6 August 2026 has been designated as the last trading day for TAQA shares.

استناداً إلى المادة (10)، البند (10) من الباب الأول من قواعد الإدراج والإفصاح المعمول بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية، سيتم تعليق تداول أسهم شركة طاقة اعتباراً من يوم الجمعة الموافق 7 أغسطس 2026، وبذلك يكون يوم الخميس

الموافق 6 أغسطس 2026 هو آخر يوم لتداول أسهم شركة
طاقة.

Second: Settlement and Payment

ثانياً: التسوية والسداد

The transfer of ownership of the Relevant Shares from the Relevant Shareholders to the Acquirer will take place on 13 August 2026. The Acquirer must deposit the full value of the Compulsory Acquisition consideration into the ADX bank account. ADX will thereafter pay the acquisition consideration to the Relevant Shareholders on **18 August 2026**, in accordance with the approved arrangements and operational procedures.

ستتم عملية نقل ملكية الأسهم المعنية من المساهمين المعنيين إلى المستحوذ بتاريخ 13 أغسطس 2026. ويتعين على المستحوذ إيداع كامل قيمة مقابل الاستحواذ الإلزامي في الحساب المصرفي لسوق أبوظبي للأوراق المالية ، حيث سيقوم السوق بسداد مقابل الاستحواذ للمساهمين المعنيين بتاريخ 18 أغسطس 2026 وفقاً للترتيبات والإجراءات التشغيلية المعتمدة.

Yours faithfully

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

For and on behalf of
Abu Dhabi Power Corporation PJSC

بالنيابة عن
شركة مؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع